
Protokoll	fört	vid	Brattås	Jaktlags	möte	2021-05-15	
Plats:Risåsen,	Slakteriet	

Sid	1	

	
§1	 Ordf	Kent	Jönsson	öppnade	mötet	
	
§2	 Dagordningen	godkändes	
	
§3		 Till	ordförande	för	mötet	valdes	Kent	Jönsson	
	
§4		 Till	sekreterare	för	mötet	valdes	Sören	Ödmark		
	
§5	 Till	justeringsmän	valdes	Harriet	Hultin	och	Anders	Westrin	
	
§6	 Till	jaktledare	på	ett	år	valdes	Kent	Jönsson	
	
§7	 Till	ny	kassör	efter	Jan	Andrén	som	bett	om	att	sluta	valdes	Harriet	Hultin		
	
§8	 Kompletterande	val	till	valberedning	
	 Till	valberedare	jämte	Tord	Eriksson	valdes	Gunnar	Ivarsson	och	Fredrik	

Eriksén	
	
§9	 Ekonomiska	läget		
	 Ekonomin	i	föreningen	rapporterades	vara	god.	I	kassan	finns		32	871	kr		
	 Således	har	kassa	stärkts	med	3	136	sedan	förra	året.	
	
§9B	 Då	hanteringen	av	bankkonto	och	övrig	ekonomi	i	jaktlaget	kräver	en	ny	

ordning	med	ett	org.	nummer	finner	jaktlaget	det	lämplig	att	bilda	en	
ekonomisk	förening.	Kent,	Anders,	Harriet	och	Sören	får	uppdraget	att	bilda	
föreningen.	Det	är	viktigt	att	en	styrelse	väljs	och	revisorer.	Föreningen	
skall	ha	bildats	senast	inför	höstmötet.			 	

	 	
§10	 Nya	medlemmar		
	 Nya	medlem	är	Rickard	Rickberg	som	härmed	välkomnas.		
	
§11	 Arbetsgrupper:	Förändringar.	Rickard	går	in	på	Bengt	Rankas	plats	på	

Högåsen.	Gunnar	I	ansvarig.		
	 Gammelkullen:	Jan	A	ansvarig.		
	 Brattåsberget:	Anders	W	ansvarig	 	
	 Rödmyrberget:	Sören	ansvarig	
	 Skjutbanan:	Sören	ansvarig		
	 Slakteriet:	Nils	J	ansvarig	
	
§12	 Jaktkartor.	Framkom	missnöje	med	att	endast	använda	Wehunt´s	karta.	
	 Joakim	lovade	då	att	ta	fram	en	ny	motsvarande	den	gamla	kartan.	Den	

kommer	att	levereras	endast	som	pdf-fil,	som	var	och	en	får	skriva	ut	själva.	
Joakim	vill	ha	förändringar	på	pass-placeringar	senast	införda	på	Wehunt	
den	7/8.		

	
§13	 Datum	för	skjutning	i	Björndalen.	Första	tillfälle	är	lördagen	den	7/8		

	 kl	10.00-12.00.	Andra	tillfället	är	fredagen	den	10/9	kl	15.00	–	16.00	dvs	
före	jaktmötet	som	börjar	18:00	
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§14	 Telefonlistor.	Eftersom	Harriet	ansvarar	för	dem	skall	eventuella	
ändringar	av	jaktmedlemmarnas	telefonnummer	meddelas	till	Harriet	
snarast	möjligt.	

§15	 Anmälan	till	årets	älgjakt.	Anmälan	togs	upp	under	mötet.	Närvarande	på	
mötet	anmälde	sig.	Kent	anmäler	också	Fredrik	J	och	Karl-Erik	anmäler	
Daniel	E.	 		

§16	 Övriga	frågor.		

	 Kent	J.	Föreslog	att	jaktlaget	skall	ombesörja	flytt	av	barracken	från	Vålman	
till	slakteriet	.	Mötet	var	positiv	till	förslaget	och	det	beslöts	att	det	skall	
genomföras	innan	jakten	startar	i	september.	Kent	blir	ansvarig	
projektledare	och	organiserar	med	hjälp	av	jaktmedlemmar.	Han	föreslog	
att	huvuddelen	sker	på	en	arbetshelg	där	så	många	som	möjligt	kan	delta.		

§17	 Nästa	möte.	Fredag	den	10/9	kl	18.00	i	Risåsen		
	
§18	 Mötet	avslutades.	
	

Stöde	den	15	maj		2019	
	
	
Sören	Ödmark	 Harriet	Hultin	 Anders	Westrin	

	 Sekreterare	 	 Justerare	 	 Justerare	
	
	
	 Närvarande	på	möte

	
	 Jörgen	Bodén	
	 Tord	Eriksson	
	 Karl-Erik	Eriksson	
	 Fredrik	Eriksén	
	 Joakim	Gradin	
	 Harriet	Hultin	
	 Hans	Hurtig	
	 Kent	Jönsson	
	 Nils	Rickberg	
	 Rickard	Rickberg	
	 Anders	Westrin	
	 Sören	Ödmark	

	 	
	 	
	 	
	 	
	 	
	 	
	
	 	
	 	
	 	 	
	 	 	
	

	 	 	 	
	
	 	 	
	 		 	
	
		
	


